

: 8D7N BEST OF KUNDASANG & SEMPORNA (NON-DIVER) Package

Tour Code Minimum : 02 Pax : Seat-in Basis Type













Day 1: Arrive in Kota Kinabalu / North Borneo Cruises - Sunset Dinner Cruise (D)

Welcome to Kota Kinabalu! We'll pick you up from the airport and take you to The Luma Hotel. After checking in, explore and enjoy Kota Kinabalu city. At 4:45 PM, we'll go to Sutera Marina Jetty for the North Borneo Cruises' Sunset Dinner Cruise. Experience the beauty of the South China Sea, passing islands and water villages along Sabah's west coast. Upper deck offers ocean views, sunset ambiance, and sea breeze. Below, an ethnic-themed air-conditioned restaurant features live music. Dinner is buffet-style, featuring Sabah's culinary delights. After the cruise, we'll take you back to the hotel.

Day 2: Tamparuli Town / Nabalu Market / Kinabalu Park / Kundasang Market (B/L/D)

Upon pick up from the hotel, you will be able to explore Sabah's countryside, taste local delicacies, shop for souvenirs, and try exotic fruits at Tamparuli Town. You will also explore the charms of the famous Tamparuli bridge. Continue uphill through Crocker Range for an hour, stopping at Nabalu town to visit Nabalu Handicraft Market and enjoy Mount Kinabalu view. The next stop is Kinabalu National Park, a UNESCO site at 1,500 meters above sea level and home to one of Southeast Asia's tallest mountains, Mount Kinabalu. You can join the guided nature walk in the Botanical Garden that reveals diverse fauna and flora: 4,500 plants, 1,500 orchids, 77 Kinabalu Park endemic, 289 bird species, and 290 butterfly species. Lunch at Kinabalu Park's restaurant. Move to Kundasang Market and your mountain resort for the second night's stay. Enjoy the fresh breeze and explore the mountain resort before enjoying your dinner.

Day 3: Desa Cow Farm / Alpaca Club / Kundasang Farm Ville / Kota Kinabalu (B/L)

Embark on Day 3 in Sabah with a visit to Desa Cow Farm. The journey takes you through scenic roads and verdant pastures, leading to a sprawling 199-hectare farmland nestled below Mount Kinabalu. Amidst grazing cattle, engage with them, feed adorable calves, and indulge in fresh milk or yogurt at your own expenses. Continue to the Alpaca Club, Sabah's sole alpaca farm. Interact with friendly, fluffy alpacas, hand-feed them, and intimately experience their endearing nature. Next, venture to Kundasang Farm Ville, where you'll discover an aquaponic farm, a charming café, a picturesque selfie garden adorned with beautiful decorations, and an ice cream bus. After a satisfying lunch at a local restaurant, make your way back to your Kota Kinabalu hotel to unwind or continue exploring the city

Day 4: Kota Kinabalu Airport / (Flight) BKI>TWU / Arrive in Tawau / Transfer to Semporna (B)

After breakfast, check out and transfer to Kota Kinabalu Airport for Domestic Flight to Tawau. Upon arrival at Tawau Airport, Meet and greet and proceed your way to Semporna. The journey takes approximately 1-hour drive. Once reaching Semporna, you will check in to your accommodation and rest for the day









Day 5: Bohey Dulang Hike / Mantabuan & Sibuan Island Explorer (L)

Meet at the jetty. You will make your way to Bohey Dulang Island by speedboat. The journey takes roughly 30 mins. Upon arrival, you can begin your ascent up the 353m long hike to the peak of the volcanic crater, where gorgeous vistas of the neighboring islands and lush turquoise water await you. Upon completing the hike, have an early lunch break with packed lunch. It's time to get back on the boat to your next stop at Mantabuan Island for your first snorkeling or diving session. Jump right into the clear blue waters where you may witness sightings of manta, devil and eagle rays as well as passing sea turtles. Continue to Sibuan Island, just next door, where you can relax and recharge on its sandy beach or enjoy a bit of snorkeling from the shoreline. Check with your guide about exploring the local Bajau Laut ('Sea Gypsies') village where you can find fishermen selling fresh coconut juice. Return to Semporna town. Rest for the night.

Day 6: Jetty / Boat In / Aloha Mabul Scuba Lodge (L/Hi-Tea/D)

Meet at Semporna Jetty. You will make your way to Mabul Island by scheduled boat transfer. Upon arrival at Mabul Island, check in at Aloha Mabul Scuba Lodge and free with own leisure. Lunch, Hi-Tea and dinner will be served at the lodge. Daily free snorkeling session on 8.30AM, 11AM & 2PM is available. Please note that the Coco Aloha Mabul has limited Electricity Power Supply due to the resources is strictly limited in the Island from 4.30PM (after sunset) to 8.30AM (sunrise) and from 11.30am to 1.30pm during the day.

Day 7: Aloha Mabul Scuba Lodge (B/L/Hi-Tea/D)

Full day chill at the lodge. Meals will be served at the lodge for Breakfast, Lunch, Hi-Tea and Dinner. Daily free snorkeling session on 8.30AM, 11AM & 2PM is available. Please note that the Coco Aloha Mabul has limited Electricity Power Supply due to the resources is strictly limited in the Island from 4.30PM (after sunset) to 8.30AM (sunrise) and from 11.30am to 1.30pm during the day.

Day 8: Boat Out / Jetty / Transfer to Tawau / Tawau Airport / Departure or Extend Tour (B)

After breakfast, check out and proceed with scheduled boat transfer out from Mabul Island and transfer to Tawau Airport for flight departure.

Meals	05 Breakfast, 04 Lunches, 01 Packed Lunch, 02 Hi-Tea & 04 Dinner
Include	07 Nights Accommodation, Meals as Stated, All Entrance Fees, Airport Return Transfers (Join-in Basis), Scheduled Boat Return Transfers (Join-in Basis), Conservation Fee, Jetty Fee, English Speaking Guided Tour & English Speaking Support Team
Accommodation (Twin/Triple Share)	 02 Nights stay at Kota Kinabalu City 4* The Luma Hotel or Promenade or Similar 01 Night stay at Mountain Resort - Kinabalu Pine Resort or Perkasa or Similar 02 Nights stay at Semporna Guesthouse (Basic Accommodation - Moonlight Inn / Amazing Room / Casa Casa or Similar) 02 Nights stay at The Coco Aloha Mabul Scuba Lodge
Exclude	Airfares, Alcoholic Drinks, Personal Expenses, any items not mentioned.







配套名称 : 八天七夜昆达山之星旅加仙本那神仙住宿

配套代号 : ABK-DS11

最少人数 :**两人**

配套类型 :拼团(非私人团)









第一天: 抵达沙巴首都 - 亚庇市 / 乘搭蓝海之星游艇 - 日落晚餐巡航 (晚餐)

我们将在亚庇国际机场热情欢迎您!接机后,我们将护送您前往酒店办理入住手续。过后,您可以选择休息或探索这座新城市。下午4:45分,我们将前往苏特拉码头开始日落晚餐巡航之旅!您将乘船沿着穿梭在沙巴西海岸的岛屿,享受壮丽的海洋景观,温暖的夕阳和轻柔的海风。您也能享受国际自助晚餐以及现场乐队所带来的音乐盛宴。当太阳完全落幕后,您可以边品尝甜点或美酒,边欣赏亚庇市美丽动人的夜景。 两个小时后,您将下船并返回酒店休息。

第二天: 亚庇市 / 淡帕鲁利小镇 / 纳巴鲁市场 / 神山国家公园 / 昆达山市场 / 昆达山 (早 + 午 + 晚餐)

从酒店大堂接您后,我们j将前往淡帕鲁利小镇,在那里著名的淡帕鲁利吊桥打卡,并感受此小镇质朴的魅力。下一站是纳巴鲁手工艺市场,供你逛逛新鲜的水果、自家种植的蔬菜和手工艺品。当天,我们也会参观马来西亚首个联合国教科文组织世界遗产地,神山国家公园。该公园位于海拔1,500米,您可以一边享受清新凉爽的空气,一边尽情游览在植物园。享用午餐后,我们将前往昆达桑市场,然后到高原度假村办理您的入住手续。

第三天: Desa奶牛牧场 / 羊驼俱乐部 / 昆达山农庄 / 亚庇市 (早 + 午餐)

早上,我们将参观Deso奶牛牧场,它位于神山脚下,是片占地199公顷的原始农田! 牛群在绿色山谷的牧场上吃草,无论近处或远处的旅行者们都能欣赏到这片牧场的壮丽景色。您可以亲近牛群,给小牛小羊喂奶,并品尝从牧场生产的新鲜牛奶、酸奶、意式冰淇淋以及各式各样的美味小吃!接着,我们会前往沙巴唯一的羊驼农场——羊驼俱乐部,与友善、毛茸茸的羊驼互动并体验它们可爱的本性。接下来,您将探索昆达山农庄,那里有水生农场、咖啡馆,打卡花园,以及一辆冰淇淋车。享用午餐后,我们将启程返回亚庇市,送您回酒店。

第四天:亚庇机场/(航班)BKI>TWU/抵达斗湖/接送至仙本那(早餐)

早餐后,退房并前往亚庇机场搭乘国内航班飞往斗湖。抵达斗湖机场后,迎接并前往仙本那。车程约 1 小时。抵达仙本那后,您将入住住宿并休息一天









第五天:珍珠岛/邦邦岛/军舰岛(午餐)

在码头集合后,您将乘坐快艇前往珍珠岛。这段船程大约需要30分钟。抵达后,您可以开始攀登长约353米的火山口山坡,那里将有令人叹为观止的美景,可以俯瞰邻近岛屿和翠绿的湛蓝海水。完成徒步旅行后,您可以享用午餐并好好休息片刻。接下来,上船前往曼达布安岛,进行您的第一次浮潜或潜水活动。跳入清澈的蓝色海水中,您可能会目睹蝠鲼、魔鬼魟和鹰魟,以及海龟。继续前往附近的军舰岛,在那里您可以在沙滩上放松休息或者在海岸线上进行一些浮潜活动。与您的导游确认是否可以探索当地吉普赛人的村庄,您可以在那里买到新鲜的椰子汁。过后,您将会返回仙本那镇。

第六天:码头/乘船/Aloha Mabul Scuba Lodge(午餐+下午茶+晚餐)

在仙本那码头集合。您将乘坐预定的船只接送前往马布岛。抵达马布岛后,入住阿罗哈马布潜水小屋,然后自由活动。午餐、下午茶和晚餐将在旅馆内提供。每日上午8.30、上午11点和下午2点提供免费浮潜课程。请注意,Coco Aloha Mabul 的电力供应有限,只供白天下午4.30(日落后)至上午8.30(日出)以及上午11.30至下午1.30之间。

第七天: 阿罗哈马布水肺潜水小屋(早餐 + 午餐 + 下午茶 + 晚餐)

在旅馆度过一整天的放松。早餐、午餐、下午茶和晚餐将在旅馆内供应。每日上午 8.30、上午 11 点和下午 2 点提供免费浮潜课程。请注意,Coco Aloha Mabul 的电力供应有限,只供白天下午 4.30(日落后)至上午 8.30(日出)以及上午 11.30 至下午 1.30 之间。

第八天: 乘船/码头/接送至斗湖/斗湖机场/出发或延长行程(早餐)

早餐后,退房并按照预定的船接送服务从马布岛出发,前往斗湖机场搭乘航班起飞。

膳食	05 早餐、04 午餐、01 盒装午餐、02 下午茶和 04 晚餐
行程包括	07 晚住宿、上述膳食、所有入场费、机场往返接送(拼团基础)、定期游船往返接送(拼团基础)、保护费、码头费、英语导游和 英语支持团队
酒店住宿 (二人/三人供房)	 02 晚入住 亚庇市 4* The Luma Hotel 或 Promenade 或同级 01 晚入住 Mountain Resort - Kinabalu Pine Resort 或 Perkasa 或同级 02 晚入住 仙本那宾馆(基本住宿 - Moonlight Inn / Amazing Room / Casa Casa 或同级) 02 晚入住 可可阿罗哈马布潜水旅馆 The Coco Aloha Mabul Scuba Lodge
行程不含 🔬	酒精饮料、马来西亚旅游税 (TTX)、个人旅行保险和任何未提及的项目